
Finansudvalget

Til: Justitsministeren
Dato: 20. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 157
Videreførelse af anskaffelse af et nyt sagsbehandlingssystem (POLSAG) til politiet

§ 11 Spørgsmål 4
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der ikke er foretaget en nærmere 
økonomisk vurdering af de mulige konsekvenser af de påpegede risici i 
forbindelse med færdiggørelse og idriftsættelse af POLSAG og såfremt muligt 
give en redegørelse af worst-case.

§ 11 Spørgsmål 5
Ministeren bedes redegøre nærmere for de organisatoriske risici, herunder 
specifikt for hvad der menes med sidste sætning i første afsnit af under punktet 
Organisation på side 4 om, at målprocesserne for brugen af POLSAG kan vise 
sig ikke at være optimale.

§ 11 Spørgsmål 6
Ministeren bedes redegøre for, hvor stort og hvor langvarigt det forventede 
produktivitetsfald ved implementeringen vil være, og hvilke konsekvenser det vil 
have for politiets opgaveløsning.

§ 11 Spørgsmål 7
Vil ministeren redegøre for den "unødige systemkompleksitet", som BCG 
advarer om i afsnittet om "Teknisk Løsning", kan have indvirkning på den 
fremtidige drift.

§ 11 Spørgsmål 8
Vil ministeren redegøre for, hvornår den forventede effektiviseringsgevinst 
påregnes at manifestere sig efter den nye tidsplan, og vil ministeren garantere, 
at gevinsten ikke indhentes før de rent faktisk i praksis har manifesteret sig.
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